


國立中興大學
National Chung Hsing University
博士後研究員改聘約聘研究人員申請書
Application for Reappointment of Post-Doctoral Fellow as Contract Research Personnel
填表日期：______________ (YYY/MM/DD)
Date of Application: ______________(YYY/MM/DD)
	[bookmark: _GoBack]姓名
Name
	

	計畫執行單位
Project Executing Unit
	

	聘用起迄
Term of Employment
	自__________至__________(YYY/MM/DD)
From __________ to ___________ (YYYY/MM/DD)

	經費來源
Source of Funding
	

	計畫名稱
Project Title
	

	改聘等級
Reappointment Level
		一、	約聘助理研究員。
	I.	Contract assistant research fellow
	二、	約聘副研究員：任約聘助理研究員三年以上，並具下列條件之一：
	II.	Contract associate research fellow: Served as contract assistant research fellow for three years or more and meets one of the following requirements:
	(一)	最近五年於聘任單位認可之國際期刊或THCI發表論文，或發明專利、新品種育成、技術移轉等成果二篇(件)(第一作者或通訊作者)以上。
	(I)	Within the past five years, published at least two papers (as first or corresponding author) in international journals or THCI journals recognized by the appointing unit, or completed at least two invention patents, new variety breedings, or technology transfers.
	(二)	最近五年內有正式出版之專書，並檢附審查意見及通過出版之相關證明。
	(II)	Within the past five years, officially published a monograph, with reviewers’ comments and proof of acceptance for publication attached.
	(三)	最近五年內獲各政府機關補助或委託研究計畫案，合計共達二次以上，且計畫經費分別達五十萬元以上者。
	(III)	Within the past five years, granted at least two research projects subsidized or commissioned by government agencies, each with a project budget of NT$500,000 or above. 
	(四)	最近五年內建教合作計畫管理費(扣除對外服務收入及教育部計畫之管理費)，累積達五十萬元以上。
	(IV)	Within the past five years, received at least NT$500,000 in sponsored project management fees (excluding income from external service and management fees for Ministry of Education projects).
	三、	約聘研究員：任約聘副研究員三年以上，並具下列條件之一：
	III.	Contract research fellow: Served as contract associate research fellow for three years or more and meets one of the following requirements:
	(一)	最近五年於聘任單位認可之國際期刊或THCI發表論文，或發明專利、新品種育成、技術移轉等成果二篇(件)(第一作者或通訊作者)以上。
	(I)	Within the past five years, published at least two papers (as first or corresponding author) in international journals or THCI journals recognized by the appointing unit, or completed at least two invention patents, new variety breedings, or technology transfers.
	(二)	最近五年內有正式出版之專書，並檢附審查意見及通過出版之相關證明。
	(II)	Within the past five years, officially published a monograph, with reviewers’ comments and proof of acceptance for publication attached.
	(三)	最近五年內獲各政府機關補助或委託研究計畫案，合計共達二次以上，且計畫經費分別達五十萬元以上者。
	(III)	Within the past 5 years, granted at least 2 research projects subsidized or commissioned by government agencies, each with a project budget of NT$500,000 or above.
	(四)	最近五年內建教合作計畫管理費(扣除對外服務收入及教育部計畫之管理費)，累積達七十五萬元以上。
	(IV)	Within the past 5 years, received at least NT$750,000 in sponsored project management fees (excluding income from external service and management fees for Ministry of Education projects).
★	以上均請檢附相關證明文件
	Please attach relevant supporting documents for all of the above


計畫主持人簽章：
Signature/Seal of Principal Investigator:
日期：_______________ (YYY/MM/DD)
Date: _______________(YYY/MM/DD)



